
                                      

Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 4

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 17. junio . 2024

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:44

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
JOSÉ FERNANDO SALES ROSA
VICKY AMORES HEREDIA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
MANEL ESTEVE VIDAGANY
JOAN BERNAT MAYOR
YOLANDA POLO DIAZ
MARÍA MIGUEL RECATALÁ

Miembros ausentes: 

MANUEL PEGUEROLES BELMONTE
NURIA SOLSONA SORRIBES
PEDRO SANCHO CALDUCH
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
LIDON ALGARRA SOTO

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP) 
Vecino (PSOE)
Persona (PP)
AVV Rafalafena
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AVV Rafalafena dels Tarongers
AVV Peri-18
AFA CP Enriqueta Agut.
AMPA CP Madre Vedruna 
AMPA CP Sanchis Yago

Persona (PSOE) 
Persona (Compromís) (*)
Persona (VOX)
AVV Gumbau 
AVV Dr. Marañón (*)
AMPA CP Bernat Artola (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del Orden 
del día: 

1º.- Aprobación del acta de la sesión anterior: 25/03/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.
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2º.- Informe del Presidente.

El  señor  Presidente  comenta  en  primer  lugar  que  hoy  cumple  un  año  en  el 
gobierno  Municipal.  Agradece  a  los  miembros  del  Consejo   por  las  asistencias  a  las 
distintas reuniones que han tenido lugar desde que arrancó la legislatura actual y en las 
que se ha venido consiguiendo un más que sobrado quorum en todas ellas. 

Comenta también el señor Presidente la reunión que tuvieron con la AFA del CP 
Enriqueta Agut en la que se habló entre otros de las distintas necesidades del Colegio.

Comenta  también,  que  se  ha  puesto  en  marcha  la  rehabilitación  de  los 
entornos  residenciales  de  rehabilitación  programada (ERRP),  conocido  también 
como ‘Plan de Barrios’, cofinanciado por la Unión Europea a través de los Fondos 
Next  Generation,  con  una  inversión  total  de  unos  17.000.000  de  euros,  que 
afectará a 5 grupos de la Ciudad:  Rafalafena dels Tarongers, Cernuda y Velasco,  
Sequiol, José Antonio y Mediterráneo, estos dos últimos en el Grao, beneficiando a 
un total de 594 viviendas de estos grupos, en los que se va mejorar las condiciones 
de accesibilidad, de eficiencia energética principalmente.

Se ha instalado unos semáforos  en el  cruce de las  calles  Fernando el 
Católico, con Carcagente.

Hace poco que se ha abierto también el Kiosco del parque Geólogo José 
Royo Gómez. En ese mismo parque, al final se ha quitado seto que había en la 
esquina  calle Guitarrista Fortea con calle Ceramista Godofredo Buenosaires. Se va 
a abrir un acceso al parque en este punto y el seto será sustituido por plantas que 
no crezcan mucho para que no impidan la visibilidad del parque desde la calle.

Por otra parte, el señor presidente comenta los temas contestados en reuniones 
anteriores por los SS TT:

-  Que  los  semáforos  del  cruce  de  la  calle  Rafalafena  con  la  Av 
Columbretes, debido a su regulación, no permiten el cruce en L….

R/  Realizada  comprobación,  se  consideran  adecuados  los  tiempos.  Se  
trata de un entorno escolar por lo que existe fase pura de peatones.

-  que  la  zona  de  carga  y  descarga  en  la  calle  Columbretes,  frente  al 
Colegio, podría ampliarse para que pudieran utilizarla los autobuses que recogen y 
dejan a los niños  cuando se organiza alguna salida/excursión del colegio.

R/ Se ha trasladado orden de trabajo a la empresa de mantenimiento para  
que se proceda a su ampliación

- que se debería poner una plataforma en la parada de bus de la calle 
Pintor Carbó, frente a los edificios, antes de llegar a la calle Columbretes.

R/ Se estudiará por los SS TT del Negociado de Transporte Público

- Que se realice inspección de terrazas, en cuanto a la ocupación en la vía 
pública de mesas y sillas, en varias ubicaciones….

R/ Trasladada petición a la Policía Local  para que en el  ámbito de sus  
competencias realicen las correspondientes tareas de inspección.

-  Que   los  pasos  de  peatones  sin  semáforo  en  la  calle  Pintor  Carbó 
suponen un peligro para los peatones ya que los vehículos pasan muy fuertes. Lo 
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ideal sería que estuvieran regulados por semáforos o de lo contrario plantearse el 
quitarlos.

R/  Se  estudiará  por  los  SS  TT  del  Negociado  de  Proyectos  e  
Infraestructuras de Movilidad

4º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  María Miguel Recatalá (AMPA CP Sanchis Yago).  la señora Miguel 
comenta al señor Presidente que estaría bien una reunión del AMPA del Colegio con la 
Concejala  de  Educación  y  Cultura  María  España  para  ver  insitu  las  necesidades  del 
mismo. El señor Presidente comenta al respecto que no hay ningún inconveniente y que se 
intentará organizar dicha reunión lo antes posible.

Añade también la señora Miguel que en la acera del Paseo de la Amistad está 
llena de cucarachas.

Interviene  José Fernando Sales Rosa (Persona propuesta por el PP). El señor 
Sales sigue esperando una reunión con el señor Presidente para tratar unos temas de la 
zona de Taxida junto a la calle Moncofar. 

En la calle Pintor Carbó, las rejillas del alcantarillado que hay en los accesos a los 
bloques de pisos están sucias, llenas de hojas. Cuando llueve se forman balsas de agua al 
no poder evacuarla.

El señor Sales comenta que en la parte de atrás del colegio Enriqueta Agut, en la 
zona de infantil, hay un agujero en la valla del propio colegio.

Interviene  Manel  Esteve  Vidagany (Asociación  Vecinos  PERI-18).  El  señor 
Esteve comenta en primer lugar y para que quede claro que, la Asociación de Vecinos del 
Peri-18 no pidió que se arrancara el seto  que había en el parque del Geólogo José 
Royo Gómez, en la esquina  calle Guitarrista Fortea con calle Ceramista Godofredo 
Buenosaires, sino que se cortara a la altura de un metro para una mayor visibilidad del 
parque desde la calle…

Comenta también el señor Esteve que pasó unas fotos de aceras rotas en 
varias  calles:  Maestro  Ripolles,  Lagasca,  Ciscar,  para  que  se  revisaran  y  se 
repararan. El señor presidente comenta al respecto que ya se pasó a los SS TT y 
que  éstos  han  indicado  que  al  tratarse  de  un ámbito  de  actuación  amplio,  se 
requiere de un estudio, elaboración de un proyecto y dotación presupuestaria. No 
obstante  y  hasta  que  se  pueda  realizar  una  actuación  integral,  se  pasa  a  las 
brigadas para que actúen en los puntos con más riesgo.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y cuarenta y cuatro minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el 
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 4

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 17. juny . 2024

Hora inici/fi: 20:00 / 20:44

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
JOSÉ FERNANDO SALES ROSA
VICKY AMORES HEREDIA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
MANEL ESTEVE VIDAGANY
JOAN BERNAT MAYOR
YOLANDA POLO DIAZ
MARÍA MIGUEL RECATALÁ

Membres absents: 

MANUEL PEGUEROLES BELMONTE
NURIA SOLSONA SORRIBES
PEDRO SANCHO CALDUCH
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
LIDON ALGARRA SOTO

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP) 
Vecino (PSOE)
Persona (PP)
AVV Rafalafena
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AVV Rafalafena dels Tarongers
AVV Peri-18
AFA CP Enriqueta Agut.
AMPA CP Madre Vedruna 
AMPA CP Sanchis Yago

Persona (PSOE) 
Persona (Compromís) (*)
Persona (VOX)
AVV Gumbau 
AVV Dr. Marañón (*)
AMPA CP Bernat Artola (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'Orde del dia: 

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 25/03/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents. C
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2n.- Informe del President.

El senyor President comenta en primer lloc que hui complix un any en el govern 
Municipal. Agraïx als membres del Consell per les assistències a les diferents reunions que 
han  tingut  lloc  des  que  va  arrancar  la  legislatura  actual  i  en  les  quals  s'ha  vingut 
aconseguint un més que sobrat quòrum en totes elles. 

Comenta també el senyor President la reunió que van tindre amb la AFA del CP 
Enriqueta Agut en la qual es va parlar entre altres de les diferents necessitats del Col·legi.

Comenta també, que s'ha posat en marxa la rehabilitació dels entorns residencials 
de rehabilitació programada (ERRP), conegut també com a ‘Pla de Barris’, cofinançat per 
la  Unió  Europea  a  través  dels  Fons  Next  Generation,  amb  una  inversió  total  d'uns 
17.000.000 d'euros, que afectarà 5 grups de la Ciutat: Rafalafena dels Tarongers, Cernuda 
i Velasco, Sequiol, José Antonio i Mediterrani, estos dos últims en el Grau, beneficiant a un 
total  de  594  vivendes  d'estos  grups,  en  els  quals  es  va  a  millorar  les  condicions 
d'accessibilitat, d'eficiència energètica principalment.

S'ha instal·lat  uns semàfors en l'encreuament dels carrers Fernando el Catòlic, 
amb Carcaixent.

Fa poc que s'ha obert també el Quiosc del parc Geòleg José Royo Gómez. En 
eixe mateix parc, al final s'ha llevat la tanca formada per brancatges d'espècies vegetals 
que hi  havia a la cantonada carrer  Guitarrista Fortea amb carrer  Ceramista Godofredo 
Buenosaires. S'obrirà un accés al parc en este punt i la tanca serà substituïda per plantes 
que no cresquen molt perquè no impedisquen la visibilitat del parc des del carrer.

D'altra  banda,  el  senyor  president  comenta  els  temes  contestats  en  reunions 
anteriors pels SS TT:

-  Que  els  semàfors  de  l'encreuament  del  carrer  Rafalafena  amb  la  Av 
Columbretes, a causa de la seua regulació, no permeten l'encreuament en L….

R/ Realitzada  comprovació,  es  consideren  adequats  els  temps.  Es  tracta d'un  
entorn escolar per el que existix fase pura de vianants.

- que la zona de càrrega i descàrrega al carrer Columbretes, enfront del Col·legi, 
podria ampliar-se perquè pogueren utilitzar-la els autobusos que arrepleguen i deixen als 
xiquets quan s'organitza alguna eixida/excursió del col·legi.

R/  S'ha  traslladat  orde  de  treball  a  l'empresa  de  manteniment  perquè  es  
procedisca a la seua ampliació

-  que s'hauria de posar  una plataforma en la  parada de bus del  carrer  Pintor 
Carbó, enfront dels edificis, abans d'arribar al carrer Columbretes.

R/ S'estudiarà pels SS TT del Negociat de Transport Públic

- Que es realitze inspecció de terrasses, quant a l'ocupació en la via pública de 
taules i cadires, en diverses ubicacions….

R/  Traslladada  petició  a  la  Policia  Local  perquè  en  l'àmbit  de  les  seues  
competències facen les corresponents tasques d'inspecció.
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- Que els passos de vianants sense semàfor al carrer Pintor Carbó suposen un 
perill per als vianants ja que els vehicles passen molt forts. L'ideal seria que estigueren 
regulats per semàfors o en cas contrari plantejar-se el llevar-los.

R/ S'estudiarà pels SS TT del Negociat de Projectes i Infraestructures de Mobilitat

4t.- Precs i Preguntes.

Intervé  María  Miguel  Recatalá (AMPA CP Sanchis  Yago).  la  senyora  Miguel 
comenta al  senyor  President  que estaria  bé una reunió de l'AMPA del  Col·legi  amb la 
Regidora d'Educació i Cultura María España per a veure insitu les necessitats d'este. El 
senyor President comenta sobre este tema que no hi ha cap inconvenient i que s'intentarà 
organitzar esta reunió al més prompte possible.

Afig també la senyora Miguel que en la vorera del Passeig de l'Amistat està plena 
de paneroles.

Intervé José Fernando Sales Rosa (Persona proposada pel PP). El senyor Sales 
continua esperant una reunió amb el senyor President per a tractar uns temes de la zona 
de Taxida al costat del carrer Moncofar. 

Al carrer Pintor Carbó, les reixetes del clavegueram que hi ha en els accessos als 
blocs de pisos estan brutes, plenes de fulles. Quan plou es formen basses d'aigua al no 
poder evacuar-la.

El senyor Sales comenta que en la part de darrere del col·legi Enriqueta Agut, en 
la zona d'infantil, hi ha un forat en la tanca del propi col·legi.

Intervé  Manel Esteve Vidagany (Associació Veïns PERI-18). El senyor Esteve 
comenta en primer lloc i perquè quede clar que, l'Associació de Veïns del Peri-18 no va 
demanar que s'arrancara la  tanca formada per  brancatges d'espècies vegetals  que hi 
havia al parc del Geòleg José Royo Gómez, a la cantonada carrer Guitarrista Fortea amb 
carrer Ceramista Godofredo Buenosaires, sinó que es tallara a l'altura d'un metre per a una 
major visibilitat del parc des del carrer…

Comenta també el senyor Esteve que va passar unes fotos de voreres trencades 
en diversos carrers: Maestro Ripolles, Lagasca, Ciscar, perquè es revisaren i es repararen. 
El senyor president comenta sobre este tema que ja es va passar als SS TT i que estos 
han  indicat  que  en  tractar-se  d'un  àmbit  d'actuació  ampli,  es  requerix  d'un  estudi, 
elaboració  d'un  projecte  i  dotació  pressupostària.  No  obstant  això  i  fins  que  es  puga 
realitzar una actuació integral, es passa a les brigades perquè actuen en els punts amb 
més risc.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i 
quaranta-quatre  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  firmada  pel  President  i  el 
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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